

實物股票提取 Physical Scrip Withdrawal

致: 創陞證券有限公司
To: Innovax Securities Limited

日期:
Date: _____

帳戶資料
Account Information

帳戶號碼:
Account Number: _____

帳戶名稱:
Account Name: _____

請從本人/吾等在貴公司的證券帳戶提取下列實物股票
Please withdraw the following physical scrip from my/our Securities account held with you:

股票代號 Stock Code	股票名稱 Stock Name	股票數目 Quantity	過戶紙張數 No. of Transfer Deed	FOR OFFICE USE ONLY Certificate No. 股票號碼
			_____ × _____ 股票Shares	
			_____ × _____ 股票Shares	
			_____ × _____ 股票Shares	
			_____ × _____ 股票Shares	
			_____ × _____ 股票Shares	

請根據上述之指示從本人/吾等在貴公司的帳戶提取實物股票。本人/吾等已閱讀及同意遵守此申請表所刊載之所有條款及細則。
Please withdraw the physical scrip from my/our account held with the Company in accordance with the instruction made as aforesaid. I/We have read and agreed to be bound by all the Terms and Conditions contained in this application form.

茲收到上列股票
I acknowledge receipt of the above-mentioned share certificate

客戶簽署 / 客戶主任簽署 Client's Signature(s) / AE's Signature

收票人簽署 Receipt's Signature

備註Remarks:

- 提取指示需於當日中午十二時前遞交或傳真至交收部。提出指示後兩個工作天(或以上)方能領取實物股票(從中央結算提取股票需時兩個工作天,而碎股則需待中央結算另行通知,一般需時十個工作天)。
Withdrawal instruction must be delivered or faxed to the settlement department before 12:00 noon on that day. Physical scrip should be collected 2 days (or more) after the withdrawal instruction made (the collection of physical scrip from CCASS takes 2 working days, odd lot will be notified by CCASS separately, but normally takes 10 working days).
- 當閣下所指示提取之股票準備妥當,本公司將以電話通知閣下前往閣下所指定之地方提取。
Our Company will contact the client by phone to collect the physical scrip at instructed place when the physical scrip is ready.
- 本公司概不保證客戶之分拆申請可獲全數接納,被獲接納之申請可能為多張不同面額之股票。
There is no guarantee that the instruction of stock denomination from client will be fully accepted. The accepted instruction may be divided into different scrips with different denomination.

本公司專用 For Official Use Only			
Prepared By:	Inputted By:	Checked By:	Approved By:
Name:	Name:	Name:	Name:
Date:	Date:	Date:	Date: